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Problemi ogrevanja so tu
Ob prvih nizkih temperaturah se navadno srecamo z

raznovrstnimi problemi ogrevanja, ki so letosnje leto se
posebej preci. Po nekajkratnih razgovorih s predstavniki
kurilnib odborov iz KS, ki jib je organizing obcinska
konferenca SZDL, je tudi konferenca svetov potrosni-
kov to problematiko uvrslila na svoj dnevni red. Od
predstavnikov Petrola Ljubljana in Kurivoprodaje Ljub-
ljana smo lahko neposredno izvedeli, kaksno je trenutno
stanje na podrocju zalozenosti s trdnimi in tekocimi
kurivi. Naftnih derivatov je le toliko, da zadoscajo za
tehnolosko paro (po dogovoru ima industrija absolutno
prednost), medtem ko je za gospodinjstva stanje zelo
kriticno! Nekaj rafinerij ne dela, nekaj jib dela z zmanj-
sano zmogljivostjo, uvozeno blago pa se razporeja v
zveznem okviru. Sedaj je na voljo le 1,5 milijona litrov
kurilnega olja v Ljubljani (na stirih crpalkah).

Z velikimi problemi pa se srecuje tudi Kurivoprodaja,
predvsem pri dostavi premoga iz bosanskih rudnikov, ki
so skoraj povsem odpovedau. Njihova proizvodnja upada
zaradi pokvarjenih strojev, ker pa so le-ti uvozeni, pre-
mog tudi izvazajo, da na ta nacm pridejo do prepotrebnih
deviz. Dovolj je tako imenovanega energetskega (zdrob-
ljenega) premoga, medtem ko je ekonomskega premoga
za Sirso uporabo veliko manj! Zato si pri Kurivoprodaji
prizadevajo, da bi dobili premog iz drugih rudnikov s
katerimi nimajo podpisanih pogodb, pa se zopet sreciuje-

jo s problemom zelezniSkega prevoza. saj tovrstnih vago-
nov zdalec ni dovolj.

Kljub vsemu so doslej obdanom dostavili 97.000 ton
premoga, 31.000 ton pa ga bodo Se dobili - to pomeni,
da bodo dosegli 80 odstotni plan. Za razliko od premoga
pa imajo drv dovolj na zalogi.

Problemi s akterimi se srecujejo kurilni odbori na Vicu
so tudi v njihovi nelikvidnosti, ko le-ti nimajo denarja za
nabavo kuriva takrat ko je na voljo, nadalje v izredno
dragih sanacijah kurilnic, ce hocemo preiti na plinsko
ogrevanje, kot je zapisano v prejsnjih planskih dokumen-
tih, pa tudi v drugacnem polozaju napram ostalim ljub-
ljanskim oWinam, ki so v glavnem prikljucene na daljin-
sko ogrevanje in ze nekako zagotovijo kurivo!

Zato je konferenca izrekla potrebo po ocenitvi stanja v
vsakem kurilnem odbora in izdelavi prioritetnih list za
invah'de, ostarele in socialno sibke ljudi! Prav tako je
postavila zahtevo, da se v celotni Ljubljani poenoti cena
ogrevanja za kvadratni meter. O teh problemih meni, je
potrebno animirati tudi delegate v SIS za energetiko in
jih v teh okvirih tudi resnicno resevati. Ne nazadnje je
konferenca dala Petrolu in Kurivoprodaji vso podporo
pri njunih prizadevanjih s tem, da le-ta o vseh tovrstnih
zadevah realno in utemeljeno sprotno obvescata javnost,
predvsem kurilne odbore.


